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Protokół nr XXIII/2012 

z przebiegu obrad XXIII Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu 12 czerwca 2012r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 15 radnych.  

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski   Wójt Gminy 

2. Alicja Antkiewicz   Radca Prawny UG 

3. Anna Kowaluk   Skarbnik Gminy 

4. Jakub Piekarczyk    Kierownik Referatu UG 

5. Boguława Tulimowska   Kierownik Referatu UG 

6. Jerzy Kwaśny    Kierownik Referatu UG 

7. Aldona Robowska   Kierownik OPS  

8. Wanda Łakoma    Sekretarz UG 

9. Roman Sikora   Radny Powiatowy 

10. Urszula Peron   Sołtys 

11. Tadeusz Sarnecki   Sołtys 

12. Aniela Nesterowicz   Sołtys 

13.Zbigniew Zaroda   Sołtys 

14. ElŜbieta Patek    Sołtys 

15.Teresa Stadnik    Sołtys 

16. Henryk Gawron   Sołtys 

17. Dorota Prugar – Wasielewska      

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 15 radnych sprawia, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XXIII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło otworzył XXIII Sesję Rady Gminy              

o godz. 10.35. Stan Radnych 15 obecnych 15. Sesja Rady Gminy jest prawomocna do 

podejmowania wszelkich uchwał, decyzji i ustaleń. Przewodniczący Rady Gminy przywitał 

radnych, Wójta, pracowników Urzędu i zaproszonych gości. Poinformował, Ŝe Sesja Rady 

Gminy jest nagrywana, następnie przedstawił porządek obrad wprowadzając  dodatkowy 

punkt, dotyczący projektu uchwały która wpłynęła do Biura Rady na siedem dni przed 

planowaną XXIII Sesją Rady Gminy w sprawie opinii o moŜliwości przejęcia terenu po 

nieczynnej linii kolejowej nr 275 Wrocław – Muchobór – Gubinek w km 174, 760-197, 698 

przebiegającej przez teren Gminy Gubin. Nikt z radnych nie zgłosił wniosku formalnego do 

porządku obrad.  

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Wójt Gminy Gubin Zbigniew Barski udzielił odpowiedzi na interpelacje Przewodniczącego 

Rady Gminy Zbigniewa Zygadło, która dotyczyła braku ustosunkowania się kierownika 

referatu Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pana Jakuba Piekarczyka do protokołu  

z odbytej kontroli tego referatu przez Komisje Rewizyjna Rady Gminy Gubin. Wyjaśnienia 

zostały złoŜone na piśmie i stanowią załącznik do protokołu.  

 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Jerzy Kwaśny  udzielił 

odpowiedzi na interpelacje radnego Stanisława Fudymy, która dotyczyła naprawy drogi 

bitumicznej w Gubinku, informuje, Ŝe droga została naprawiona. Interpelacja 

Przewodniczącego Rady Gminy Zbigniewa Zygadło, która dotyczyła   zamontowania progów 

zwalniających w BieŜycach, progi zostały zakupione i będą zamontowane. 

Do punktu 3:  

Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny Edward Szafrański złoŜył  jedną ustną interpelację: 

a)w imieniu mieszkańców Wałowic, składam po raz piąty interpelację dotyczącą naprawę 

drogi od sklepu do końca zakrętu. Dostałem powiadomienie z Zarządu Dróg Wojewódzkich o 

zamiarze naprawy tej drogi, ale do dnia dzisiejszego nie została naprawiona. 

Radna Anna Durawa złoŜyła jedną  interpelację ustnie: 
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a) w imieniu mieszkańców śytowań, składam interpelację o ustawienie radaru lub 

zamontowanie spowalniaczy na drodze przebiegającej przez śytowań, gdyŜ droga ta jest 

niebezpieczna, kierowcy nie dostosowują prędkości do terenu zabudowanego. 

Radny Ryszar Eret  złoŜył dwie interpelację ustnie: 

a) sprawa drogi w Jaromirowicach, zjeŜdŜając z ul. Gdańskiej na ul. Krzywą na drodze 

powstały   liczne dziury i nierówności, proszę o wyrównanie nawierzchni. 

b) sprawa drogi w Jaromirowicach, dokładnie na trzech zakrętach znajduje się odcinek drogi 

asfaltowej, po zimie powstały liczne dziury i nierówności, proszę o wyrównanie nawierzchni. 

Radny Krzysztof Irisik przedstawił i odczytał oświadczenie jako Przewodniczący Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej dotyczące sprawy zmian w zakresie 

funkcjonowania szkół i przedszkoli w roku szkolnym 2012/2013. 

w/w oświadczenie stanowi załącznik do protokołu.    

Do punktu 4: 

Informacja Wójta o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

1. Udział w Radzie Decyzyjnej w LGD GŁ w Lubsku 

2. Spotkania z mediami Gazeta Lubuska, Gazeta Tygodniowa, Telewizja Rolnicza, TVP 

Gorzów Wlkp. 

3. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy 

4. Wyjazd do Gębic – złoŜenie wieńców pod pomnikiem 

5. Spotkanie w sprawie ZUK-u 

6. Komisja w sprawie przydziału mieszkania 

7. Posiedzenie Komitetu Krośnieńsko-Gubińskiej Grupy Rybackiej w Osiecznicy 

8. Narada Sołtysów 

9. Spotkanie Zarządu Klubu Sportowego SOLARIS Drzeńsk Wielki 

10. Spotkanie z Zarządem Klubu Sportowego ALFA Jaromirowice 

11. Spotkanie w Galerii 
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12. Wyjazd do Zielonej Góry – Biuro Projektowe 

13. Wyjazd do Łęknicy 

14. Wyjazd do Strzegowa 

15. Zebranie sołeckie – Brzozów 

16. Konkurs na dyrektora ZS w Grabicach 

17. Spotkanie „mitingowe” w Grabicach 

18. Rada Pedagogiczna w ZS w Grabicach 

19. Spotkanie z Państwem Zdónek 

20. Komisja Zdrowia 

21. Spotkanie z Klubem Sportowym Solaris Drzeńsk Wielki 

22. Spotkanie z p. Stopińskim 

23. Komisja Rewizyjna 

24. Zebranie w Przedszkolu w Wałowicach 

25. Zebranie Rady Społecznej  SP ZOZ Stargard Gub. 

26. Komisja Planu i BudŜetu 

27. Jubileusz XX- lecia Wiadomości Gubińskich 

28. Posiedzenie Komitetu  Krośnieńsko-Gubińskiej Grupy Rybackiej w Osiecznicy. 

Do punktu  5: 

Dyskusja nad Gminnym programem oczyszczania ścieków komunalnych na terenie 
Gminy Gubin. 

Przewodniczący Komisji rolnictwa. Leśnictwa i Ochrony Środowiska Remigiusz 

Darmach – na ostatniej Komisji Rolnictwa został przedstawiony przez kierownika referatu 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Program oczyszczania ścieków. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała program, uwzględniając, iŜ najlepszy z trzech wariantów programu 
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jest wariant trzeci czyli indywidualne oczyszczalnie ścieków, nie widząc przeszkód , aby do 

tej inwestycji przystąpić. 

Sołtys wsi Wielotów ElŜbieta Patek – program który jest z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska zakłada, iŜ gmina przystępując do tego programu musi wykazać, ze posiada 10% 

środków całej inwestycji z tym, Ŝe Vat jest takŜe kosztem kwalifikowanym, 10% to mogą być 

wpłaty mieszkańców, natomiast 45% mamy umorzone na wejściu przy złoŜeniu wniosku przy 

podpisaniu umów. Natomiast 45% które zostaje do spłaty jest to poŜyczka na 15 lat 

oprocentowana na 3,5%. 

Przewodniczący Komisji rolnictwa. Leśnictwa i Ochrony Środowiska Remigiusz 

Darmach –  mam propozycję, aby  wybrać miejscowość w gminie i postawić oczyszczalnie 

ścieków, wówczas będziemy mogli zobaczyć i przekonać się jak ona funkcjonuje. 

Do punktu 6: 

Rozpatrzenie i przyjecie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian                           

w Regulaminie działalności Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stargardzie Gubińskim. 

Sekretarz Gminy Wanda Łakoma przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały. 

Radny Edward Szafrański i radna Anna Durawa wyszli z obrad przed głosowaniem nad 

projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie, projekt 

został przyjęty 13 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 7: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/85/2012 

Rady Gminy Gubin z dnia 27 kwietnia 2012r. w sprawie nadania Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stargardzie Gubińskim. 

Sekretarz Gminy Wanda Łakoma przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały. 

Radny Edward Szafrański i radna Anna Durawa powrócili na obrady Sesji. 
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Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie, projekt 

został przyjęty 15 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 8: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2012 roku przez 

Gminę pomocy finansowej powiatowi krośnieńskiemu na dofinansowanie realizacji 

„Program przeciwdziałania rakowi szyjki macicy w Powiecie Krośnieńskim na lata 2009 

– 2014” – dla dziewcząt – uczennic pierwszych klas szkół gimnazjalnych, będących 

mieszkankami Gminy Gubin. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski przedstawił i uzasadnił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Krzysztof 

Irisik  przedstawił stanowisko Komisji w w/w sprawie wyraŜając pozytywna opinie do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie, projekt 

został przyjęty 15 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 9; 

Rozpatrzenie i przyjecie projektu uchwały w sprawie opinii o moŜliwości przyjęcia 

terenu po nieczynnej linii kolejowej nr 275 Wrocław – Muchobór-Gubinek w km 

174,760 – 197,698 przebiegającej przez teren Gminy Gubin. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski przedstawił i uzasadnił projekt uchwały. 

Radny Stanisław Fudyma – zadał pytanie, czy projekt uchwały musi zostać przyjęty dziś, i 

dlaczego radni nie głosowali nad porządkiem obrad po wprowadzeniu dodatkowego punktu. 

Przewodniczący rady Zbigniew Zygadło – projekt uchwały wpłynął siedem dni przed 

planowana Sesją po wysłaniu materiałów do radnych, projekt uchwały został wprowadzony 

jako punkt w porządek obrad  przy otwarciu Sesji. Poinformowałem o tym państwa i  zadałem  

pytanie czy są wnioski formalne do porządku obrad, nikt z radnych nie zgłosił wniosku 

formalnego. 
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Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie, projekt uchwały został przyjety 12 za, przy 3 – ech wstrzymujących. 

Do punktu 10: 

Przyjęcie protokołu z odbycia XXIII Sesji Rady Gminy. 

Radny Senior Stefan Turowski złoŜył wniosek o przyjecie protokołu XXII bez odczytywania. 

Protokół z XXII Sesji Rady Gminy został przyjęty 15 głosami za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 11; 

Sprawy róŜne, wolne wnioski. 

Sołtys wsi Gębice Henryk Gawron złoŜył podziękowania za pomoc w organizacji święta 

„Dnia Chłopa”. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poinformował o wcześniejszych uzgodnieniach 

na Komisji Oświaty dotyczących ufundowania przez radnych tablicy pamiątkowej związanej 

z obchodami Roku Kolbiańskiego. 

 

Do punktu 12: 

Zakończenie posiedzenia Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło o godzinie 12.05 zakończył obrady XXIII Sesji 

Rady Gminy. 

 

Protokołował:        Przewodniczący Rady: 
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